

whatsoever. The Whole conformably to the Arrêts of the Council issued in France the 29th June, 2d July 1764, 29th and 31st December 1765.

rendus en France les 29<sup>e</sup> Juin, 2<sup>e</sup> Juillet, 1764, 29<sup>e</sup> et 31<sup>e</sup> Decembre 1765.

### Article II.

In order to ascertain the British Property of this Paper at the Period, and, according to the Meaning of the Declaration annexed to the last Treaty of Peace with France, each Proprietor or Holder shall be obliged to make a Declaration thereof upon Oath, in the Form and Terms which shall be hereafter prescribed, in Consequence of a further Delay, which His Most Christian Majesty grants them to the 1st of October 1766, after the Expiration of which, such of the said Papers as shall not have been declared and tendered to be liquidated, shall remain excluded, null, and of no Value.

### Article III.

These Declarations on the Part of the Proprietors and Holders of this Paper, shall be accompanied by an Oath, to be taken before the Lord Mayor of the City of London, or such other Magistrate in Person as shall be named for that Purpose, in such Place, and at such Times, as shall be specified, in the Presence of the Commissaries or Deputies appointed, as well on the Part of the Court of France, as on the Part of the Proprietors

### Article II.

Pour constater la Propriété Britannique de ce Papier à l'Épo u, et selon le Sens de la Déclaration annexée au dernier Traité de Paix avec la France, tout Propriétaire ou Porteur sera tenu d'en faire une Déclaration sous Serment dans les Formes et Termes, qui seront ci-après prescrits, dans le nouveau Délai accordé par Sa Majesté Très Chrétienne jusqu'au premier Octobre 1766, après l'Expiration duquel ceux des dits Papiers qui n'auront pas été déclarés et produits pour être liquidés, demeureront prescrits, nuls, et de nulle Valeur.

### Article III.

Ces Déclarations de la Part des Propriétaires et Porteurs de ce Papier, se feront sous Serment, qui sera administré par devant le Lord Maire de la Ville de Londres, ou tel autre Magistrat en Personne, qu'on nommera à cet Effet, dans un Lieu, et dans des Temps, qui seront indiqués, et en Présence de Commissaires, ou Deputés préposés, tant de la Part de la Cour de France, que de celle des Propriétaires